
 לשליחת מאמרים/ הודעות: 

Dafmeda@gmail.com 

 בבוקר  0:88 –עד יום חמישי ב

 לשאלות ניתן לפנות לסיגל לויטן

 
 שבת פרשת ראה

 04:81| יציאת השבת  04:81כניסת השבת 
 7177באוגוסט  71ב  “אב תשפ‘ ל

 (88ב / “)פ 7174גיליון 

 זמני שבת
 

 מנחה וערבית -55:11

 שחרית - 8::5

 שיעורו של הרב בני   -לאחר התפילה

 פרשת שבוע לילדים: 

 

 

 

 

 

 אושר‘ מנחה ליד בית משפ 50:88

 מנחה 55:88

 

 “ אורי וישעי‘ לדוד ה”ש מתחילים להוסיף בתפילה “החל ממוצ

  -זמני תפילות ביום חול

  0:66,  0:66שחרית  

 00:86מנחה וערבית כל השבוע 

 כיתה ב' כיתה א' חצב אירוס

 נעם קרני אורי אליהו כרם זיו זיו אלדר

 כיתה ו' כיתה ה' כיתה ד' כיתה ג'

  פורת דור 
מיכל 

 איזיקוביץ

  -הודעה מצוות יד שניה

 נא לא להביא ספרים 
 ליד שניה!

 קהילת מעלה גלבוע 

 משתתפת בצערם 

 משה והילדיםשל 

 והילה קורסיה ומשפחתה

 -עם פטירתה של חברתנו 

 ז"לנעמה כץ 

 

 מן השמים תנוחמו

 קהילת מעלה גלבוע 

 משתתפת בצערו 

 רווה בן שלוםשל 

 ומשפחתו

 -עם פטירת אחיו

 ז"ליוסי בן שלום 

 

 מן השמים תנוחמו



 משולחן מנהל הקהילה | צביקי וייל

אבל כבד ירד על קהילתנו עם קבלת הבשורה המרה על פטירתה של נעמה כץ ז"ל. נעמה היתה מעמודי התווך של הקהילה,  

והאובדן כבד מאוד. באופן אישי, נעמה היתה עבורי למדריכה ומנחה בכניסתי לתפקיד, בתפקידיה כיו"ר צוות הקורונה  

 כולנו איתכם בצערכם הגדול.  –וועדת הקליטה. משפחות כץ, קורסיה ובן ששון 

נעמה, שהתארגנות, פרקטיות ותכנון תרחישים היו מסגולותיה, היתה ודאי גאה לראות את התנהלות קהילת מעלה גלבוע  

לצוותי החברה קדישא, בית העלמין, התורנויות בבית  –סביב הלויה והשבעה. אני מבקש להודות לכל העוסקים במלאכה 

 המשפחה וכל העוסקים בדבר, ובייחוד לצח"י בהובלת אורי על המוכנות, המקצועיות והביצוע. 

 נקווה כולנו לראות את ייחודיות הקהילה בימים טובים.

בישיבת הנהלת הקהילה הוצגה ואושרה תכנית הגיל הרך לשנת תשפ"ג. בין היתר הוצג סיכום שנת תשפ"ב שהסתיימה 

מבחינה כלכלית בצורה מאוזנת. בסיכום המקצועי לשנה, תואר הקושי ההולך ועולה בשימור מחנכות וצוותים, הקושי 

הוא כלל ארצי וביתר שאת אצלנו. ההנהלה אישרה את שכר הלימוד ואת תכנית הגיל הרך, הכוללת בתוכה תכנית לשימור 

הצוותים, ואנו מקווים שנצליח במשימה זו. הורי הילדים קיבלו מכתב מפורט, וכן תיערך פגישת הסברה בנושא המערכת  

יו"ר הועדה, ולועדת הגיל הרך  –מנהלת המערכת, ושל ארנה  –כולה. ההנהלה הביעה הערכה רבה לפועלן של מיכל דוכן 

 כולה.

הדס דרעי, שהיתה קומונרית בשנה האחרונה סיימה את שנת השירות שלה, ואני מודה לה מאוד על העבודה המופלאה 

שעשתה, על השעות הרבות, היצירתיות, האכפתיות וההתעקשות על כל פרט. תמיד תהיה לך פינה חמה )וקרה בחורף( 

 במעלה גלבוע.

 ברכת ברוכים הבאים לכלל המשפחות החדשות שהגיעו אלינו, יישוב טוב לכולכם! תודה לועדת הקליטה על העשיה הרבה.

נשארו עוד ימי עבודה בודדים להתקנת הסיבים האופטיים בבתים, אני מבקש ממעט המשפחות שטרם הותקנה אצלם 

המערכת להתאמץ ולהירשם לימים שאפרסם, כדי שלא יחוו עיכובים רבים בהתקנה. אני מזכיר למשפחות שכבר הותקן 

גם מהתשתית ששילמו וגם מהספק. זו חוויה מאוד מתסכלת לגלות אחרי שנה בהפתעה  –אצלן לא לשכוח להתנתק 

 ששילמתם בכפל, והספקיות לא מאפשרות החזר כספי.

 שבת שלום!

 

 למשפחת כץ  ולקהילה כולה עם לכתה של נעמה | יצחק ריבלין

אני מבקש להתחיל בנימה אישית. נעמה ומשה הגיעו למעלה גלבוע ביחד איתנו לפני שתים עשרה שנה.                         

נכנסו במקביל לפני עשר שנים לבית, וחיינו בשכנות מאז. שכנים שמחליפים פירות מהגינה, מקטרים על בעיות איטום, 

מתארחים בשבתות וקופצים כשצריך משהו מהמטבח ברגע האחרון. איבדנו אחת ועוד אחת מהחבורה הקטנה של 

 "הרחוב" והצער גדול.

אבל נעמה ומשה הם יותר משכנים. עבורי הם עמיתים לעבודה הקהילתית וכל אחד מהם בדרכו מהווה נדבך חשוב 

בקהילה שלנו. משה הוא "המהנדס" של ההנהלה שלנו. האיש של האקסלים, החשיבה הסדורה, הדעות וההנמקות 

הברורות. נעמה, יותר מכל דבר אחר, הביאה למנהלים קול ציבורי, סדרי עדיפות ומצפן, שהרחיבו את הפעילות הציבורית  

הרבה מעבר למה שיכלנו כמנהלים לעשות בעצמנו. אני בטוח שהשילוב הזה אפיין גם את הזוגיות והמשפחתיות 

 האינטימית שלהם וכולנו נהננו ממנו.

בעבודה הקהילתית שלנו, נעמה פשוט "הייתה שם כשצריך". בתרבות שבה נדרשת לרוב פניה ושכנוע כדי להביא אנשים 

 לפעילות ציבורית, נעמה זיהתה, נרתמה והובילה.

כדי להבין שהקורונה פה לתקופה ארוכה ושנדרשים למידה, תכנון  –המנהלים והציבור  –נעמה הייתה שם בשבילנו 

 וניהול.  היא הכינה את נוהל החרום והתגובה של הקהילה והובילה את צוות הקורונה בכל צמתי ההתלבטות וההחלטות. 



העלתה אותנו מחדש על גל הקליטה והתאימה את עבודת הצוות ואת נוהל הקליטה  –ביחד עם צוות הקליטה  –נעמה 

וכמובן שהיתה קול נאמן  –למציאות שהשתנתה. היא הביאה להנהלה בקול חד וברור את המסרים מהמשפחות החדשות 

 של הקהילה אל מול המשפחות במובן הרחב ביותר. 

החינוך. הוא השתלב בקליטה והעברת המסרים הדו כווניים   –ותמיד היה שם "המקצוע שלה" ומקור התשוקה העיקרי 

בבית הספר, בגיל הרך ובתמיכה  –בין הקהילה לנקלטים על חשיבות ומרכזיות החינוך אצלנו,  הוא היה בקורונה 

 במשפחות ובילדים, והוא היה חלק מעצם הנוכחות שלה במעלה גלבוע.

נעמה ומשה היו איתנו. אנחנו בהנהלה יודעים שהעובדה שמשה המשיך,  -בתוך המאבק והמאמץ   –גם בשנה האחרונה 

ועל כך אנחנו  –ככל יכולתו, להשתתף בישיבות הנהלה ולהיות חלק מעבודתה, הייתה בזכות העידוד והדחיפה של נעמה 

 מודים לה ולמשה.

המפגש המקצועי האחרון שלי עם נעמה היה במסגרת קורס עתודת המנהיגות שקיימנו באביב. נעמה, למרות הקשיים, 

באה להציג למשתתפים את תחום הקליטה, ולנהל דיון על התחום, חשיבותו לקהילה ואתגריו. זה היה עבור כולנו מפגן 

 מפעים של חדות, שליטה בפרטים ורצון לתת ולתרום למרות הכל. זה היה מאירועי השיא  של הקורס.

אני מרגיש שהמשך המעורבות של משה ושל נעמה בעשייה הקהילתית גם בשנה האחרונה, הביעו את ההבנה שאנחנו כולנו 

מנסים להיות איתם וכולנו חלק מהמאבק. האיזון בין ההתמודדות המאוד אישית, לבין מתן המקום לחברות, לשכנים 

 הוא שיעור לכולנו ומתנה שקיבלנו כקהילה.  –ולקהילה להיות חלק ממנה 

ההתגייסות לאורך השנה כולה, ובמיוחד בשבוע האחרון מחזקת את הקהילה. אני מקווה שהצלחנו לעזור, אפילו בקצת, 

 ובכך להחזיר מעט ממה שניתן לנו כל השנים ומאמין שיש בכך מעט נחמה.    

שמדגיש את סדרי העדיפויות אל נוכח המוות  –סיימנו השבוע את התפילות בבית האבלים במזמור מט מתהילים 

יןוהזמניות שלנו כבני אדם. התחברתי למילים בסוף המזמור:  יקָר וְלאֹ יָבִּ  ...  אָדָם בִּ

למשה ולילדים, למשפחתה ולכולנו. איננו מבינים מדוע המאמץ ההרואי לא צלח ולמה  –אדם יקר  -איבדנו את נעמה  

 היא נלקחה מאיתנו.   

 לפני זמן קצר הלכה מאיתנו עידית של איתן בנסיבות דומות. 

על אובדן שתיהן, ננסה לנחם ולהתנחם בשכנות, בקהילתיות ובידיעה שמעלה גלבוע היתה חשובה להן  ושעשייתן כל 

השנים הביאה ברכה לכולנו ותרמה לחוסן הקהילתי שבא לידי ביטוי באירועים שמחים ב"ה וגם בהתמודדויות קשות 

 וכואבות.

 

 

 

 | אילת צביאל  מה שלומנו? -תרבות  

 קיץ לא קל עובר עלינו בקהילה, וכבר חודש אלול  בפתח ומבשר שנה חדשה. 

 מה מתאים, ואיך נכון, וכמובן שמח לייצר מפגשים בקהילה עם הרבה תקווה וטוב.  -צוותרבות בחשיבה מתמדת
 

 פרטים בפרסום המצורף ובמדיות.  -ניפגש לערב נשים קצת אחר 88.0ביום שלישי הקרוב ג' באלול 

 פרטים בהמשך! -ניפגש כל הקהילה  9.1ערב -ובחמישי אחה'צ
 

 לקראת תשפ"ג נשמח להרחיב את הצוות וגם ליזום רעיונות חדשים... דברו איתנו!

 נשמח לכתוב תאריכים אצלנו!-ואם יש לכם שמחה משפחתית בשנה הקרובה



 מהנעשה בישיבה  |  מוטי תורן

שנת הלימודים השלושים)!( של הישיבה תפתח השבוע. ביום ראשון יגיעו התלמידים הממשיכים לשנה ב'; ביום שני בערב  

יגיעו תלמידי חו"ל; וביום שלשי אחר הצהרים יגיעו תלמידי השילוב החדש עם הוריהם לאירוע פתיחה שימשך מספר 

 שעות.

השינוי המרכזי בין השנה שחלפה לשנה החדשה הוא שלצערנו מספר התלמידים הישראלים קטן יחסית למחזורים 

 קודמים, אולם מאידך מתחילה עליה במספר תלמידי חו"ל שעקב הקורונה נמנעו מלהגיע ארצה.

בשנת השלושים לישיבה החלטנו להתמקד בין השאר על חיזוק הקשר בין קהילת מעלה גלבוע והישיבה. הקהילה גדלה 

ב"ה וחלק מהתושבים לא הגיעו לכלל היכרות עם הישיבה ואינם מנצלים את הטוב בישיבה שמתאים לכל אחד ואחת. בין 

הפעילויות המתוכננות לרבע הראשון של השנה: תחילת לימוד מבוגרים מדי שבוע בימי רביעי בשעות אחר הצהרים. 

בחודש אלול יהיה לימוד חד פעמי והחל מזמן חורף )חודש חשון( הלימוד יתקיים מדי שבוע. לתושבי מעלה גלבוע  

ההשתתפות היא ללא עלות. כמו כן נקיים "ערב סליחות" בנוסח המיוחד של הישיבה כשלפני כן יתקיים שיעור מפי אחד 

 מראשי הישיבה.  

אנו מתכננים שבת משותפת של הקהילה והישיבה בתחילת זמן חורף. על שאר הפעילויות המשותפות נחליט בהמשך 

 השנה עם צוות שיוקם במשותף של נציגי הקהילה והישיבה.

בהזדמנות זו, אנחנו חוזרים ומזמינים את מי שמעוניין לבוא בשערי בית מדרשנו ללימוד עצמי בכל זמן שנח, ללימוד  

 חברותא עם תלמידי ישיבה או לשיעור קבוצתי עם אחד מהרמי"ם שלנו )בתיאום מראש(. 

במסגרת שנת השלושים לישיבה יתקיימו מספר אירועים שחלקם אנו מתכוונים לנסות ולהנהיג כמסורת גם בשנים 

( יתקיים ערב לימוד לחודש אלול 0.1הבאות, כגון: אירוע בישיבה לילדי בר/בת מצוה של בוגרי הישיבה. בי"ב תשרי )

בבית הכנסת "ניצנים" בירושלים והוא אף יוקדש לכבודו של הרב מאיר רובינשטיין ששימש כר"מ בישיבה משנתה 

הראשונה, בהגיעו לגיל שיבה )ברכות פרק ה'(. כמו כן יתקיים ליל הושענא  רבה המסורתי בבית הכנסת "ידידיה" 

 בירושלים. כמובן נקיים אירועים נוספים כשלסיום השנה אנו מתכננים הוצאת ספר פרשת שבוע נוסף מטעם הישיבה.

 בברכת שנת לימודים פוריה ושנה טובה;



 הרכבת חוזרת .... | משפחת סלוטניק

שנה נולדו בנותינו היקרות תפארת ואיילת, וכבר מהרגע הראשון הכפר הקטן  91-לפני יותר מ

 )שהיה אז קטן הרבה יותר( עזר לנו לגדל אותם.

ושם נולד הרעיון של עוגת הרכבת. מאז כל שנה   לאחר חצי שנה עשינו קידוש לקהילה כהכרת תודה על התמיכה המרובה

היתה מגפה עולמית...( אנו מוסיפים עוד קרון לרכבת כדי להמשיך בהכרת הטוב לכל אלו שתמכו ועדיין תומכים    )כמעט...

 קרונות ברכבת. 91קשה להאמין שהשנה יהיו כבר   -בנו 

אנו מזמינים את הקהילה, על אף הקושי של התקופה האחרונה, להתכנס ולהביט בשמחה ובסיפוק בילדינו ולהודות  

בשבת האחרונה של החופש הגדול, רגע לפני שהפעוטות הולכים לגן, ילדי כיתה א' יחבשו לראשונה את ספסל הלימודים,  

 שאר ילדי הקהילה ילכו כל אחד לכיתתו ובוגרי י"ב יתחילו את המסגרות החדשות שלהם. ברוך ה' שזכינו !!

באופן אישי אנו מודים לקב"ה על כל הטוב שעשה עימנו, ועל ילדינו שמסיבים לנו המון נחת ושמחה, ומאחלים לתפארת  

 ואיילת בהצלחה בגיוס הממשמש ובא בעוד ימים ספורים.

  עוגת הרכבת תהיה סמוך לבית הכנסת בשבת בבוקר אחרי התפילה וכל ילדי מעל גלבוע )הקטנים והמבוגרים( 

 מוזמנים לטעום!

 

 

 הכר את... שרי קרביץ | מאת אלירן עוזרי 

 תגובות שמגיעות בשבילים מספרות שאנשים ממש נהנים מ"הכר את", וזה מחמם את הלב. 

אנשים מתעניינים ואוהבים להכיר טוב יותר את השכנים שלהם, ובצדק! יש כאן אנשים 

 נפלאים ומעניינים. 

 הפעם נכיר לעומק אחת מהם...

, נשואה לשוקי. אמא לאור, יעל, אביגיל, רעות, נעמי ותמר. סבתא לתינוק 05שרי קרביץ, 

 חמוד בשם נטע.

עברתי עם משפחתי לישוב נחליאל  91נולדתי וגדלתי בעיר רחובות. בגיל  מאיפה את במקור?

 )חור בהתנחלויות, שאף אחד לא באמת רוצה לגור בו(.

בפלסטלינה עיצובית, כלומר בחינוך. לאחר שנים בהן לסירוגין שימשתי  במה את עוסקת?

דרכא. ]בנוסף, בקרוב: פתיחת קליניקה לטיפול -כמחנכת, רכזת חנ"מ, ורכזת שכבה, השנה אשמש כמורה מקצועית בשקד

 באמצעות נוירופידבק בהפרעות קשב וריכוז )לכל גיל( ושיפור קוגניציה לגיל השלישי[.

 שנים החסרות. לשמוע ולהשמיע. 22עם אבי ז"ל, לנסות להשלים את ה עם מי היית רוצה לשבת לכוס קפה?

קראתי לפני הרבה שנים. תיאורי האתגרים, ההתמודדויות,   -האפר של אנג'לה  איזה ספר או סרט אהבת במיוחד?

 העוצמות וההומור )כולל הסרקזם( של הגיבור/הסופר השאירו עלי רושם.

 אגב, תמיד למילר יש. -"למישהו יש"  איזו קבוצת ווטסאפ קיבוצית הכי פעילה אצלך?

   נוף, שקט. סוג של להיות עם ולהרגיש בלי  -את המרפסת של ביתינו  מה את הכי אוהבת במעלה גלבוע?

 ספרי שני דברים שלא הרבה אנשים יודעים עליך.

 "חוג" שלקחתי לפני פחות מעשור. -. יש לי רישיון על קטנוע 9

ושזה  91. פעם בכמה זמן כשאנחנו בלונה פארק, יש לי קטע כזה לעלות על מתקן ורק אח"כ לזכור שאני כבר לא בת 2

 בעיקר עושה לי סחרחורות ובחילה.


